	
	百人会英才奖申请表
（2018-2019学年）


	一、申请人基本情况

	姓 名
	
	性 別
	
	民 族
	
	生日
	

	手 机
	ethnicethnic
	电 邮
	
	家庭人均年收入
	
	收入来源
	

	二、学业信息

	现就读
	学院
	
	系
	

	
	专业
	
	攻读学位
	

	曾就读
	大学
	
	学院
	
	系
	

	
	专业
	
	所获学位
	

	曾就读
	大学
	
	学院
	
	系
	

	
	专业
	
	所获学位
	

	在读期间成绩
	（1） 在读期间成绩单（请另附）

（2） 最近一学年课程平均成绩_________________
（3） 最近一学年学习成绩专业年级排名_________

	三、奖项和经历        

	所获最引以为豪的三个奖项。（请简要说明每个奖项的评选方式和引以为豪的原因。每项奖项的陈述不宜超过 100 字）


	曾担任的最引以为豪的三个职务或头衔。（请简要说明申请人因何获得这些职务或头衔以及引以为豪的原因。每个职务或头衔的陈述不宜超过 100 字）


	在社会公益、创新创业或中美交流三个领域中最引以为豪的三段经历。（可选择其中一个或多个领域。 简要说明每段经历以及申请人引以为豪的原因。每段经历的陈述不宜超过 100 字）



	四、专题论述

	1．中美关系

如果您是中美贸易谈判代表之一员，请问您会提出哪些方案争取中美双方达成一致的协议？如何积极评价作为全世界最大的两个经济体达成协议后对今后世界经济格局走势与发展的重大影响？对此，在日常的学习与工作中如何主动响应？(如中文作答，不宜超过1200字。如英文作答，不宜超过1000个单词)。 

If you are one of the Sino-US trade negotiators, what proposals will you put forward to reach an agreement between China and the United States? How do you positively evaluate the significant impact of the agreement between the world's two largest economies on the future trend and development of the world economy? And how to take the initiative in daily study and work? (1000 word limit in English. 1200 character limit in Chinese)
2．百人会(选答)

百人会是由杰出美籍华人组成的精英组织，由世界知名建筑大师贝聿铭、大提琴家马友友等人发起成立，现有会员150余人，来自不同领域，在各自行业均有较大成就。自1990年成立以来，百人会一直致力于促进中美两国建设性友好关系，推动华人在美国社会的全面参与。自2005年开始建立了百人会LSP英才奖，你对LSP英才奖的工作有何建议？本专题由申请人自行决定是否回答。(如中文作答，不宜超过1000字。如英文作答，不宜超过750个单词)  
The Committee of 100 (C100) is a non-profit leadership organization of prominent Chinese Americans in business, government, academia, and the arts. Founded by world renowned architect I.M. Pei and internationally acclaimed cellist Yo-Yo Ma, among others, it is an institution for U.S. citizens of Chinese heritage to join by invitation based on their extraordinary achievements. For over 25 years, C100 has served as a preeminent organization committed to the twin missions of promoting full participation of Chinese Americans in all aspects of American life, and encouraging constructive relations between the peoples of the United States and Greater China. The Committee of 100(C100)’s Leadership Scholarship Program (LSP) has launched since 2005. What suggestions do you have for the work of the LSP? This topic is optional.  (750 word limit in English. 1000 character limit in Chinese)


	


申请人保证:填写的上述内容和提供的材料真实准确。

申请人签名

                                            日期 
1

